
Protokół Nr XXXVIII/22

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

XXXVIII  Sesja  VIII  kadencji  Rady  Gminy  Narew  odbyła  się  28  stycznia  2022  roku  w  sali

konferencyjnej Urzędu Gminy Narew przy ul. Mickiewicza 101.

Obrady  XXXVIII  Sesji  Rady Gminy  Narew otworzyła  o  godz.  9.00  Przewodnicząca  Rady  Gminy

Narew Aneta Leonowicz.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz powitała  Wójta  Gminy Narew Pana Andrzeja  Pleskowicza,

Sekretarza  Panią  Joannę  Majewską,  Skarbnik  Panią  Iwonę  Nikonowicz,  Radcę  Prawnego  Pana  Jakuba

Ławniczaka,  Radnego  Powiatowego  Pana  Romana  Ostapczuka,  Pana  doktora  Pawła  Grabowskiego,  Pana

doktora  Stefana Kuczyńskiego, kierowników i dyrektorów gminnych jednostek organizacyjnych, radnych oraz

sołtysów.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz na podstawie listy obecności poinformowała, że na ustawowy

stan  Rady –  15 radnych –  obecnych jest  14  radnych i  stwierdziła  prawomocność  obrad.  Radni  nieobecni

usprawiedliwieni – Anna Podgórska. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Ad. 2. Ustalenie porządku dziennego.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poinformowała,  że  porządek  obrad  wszystkim radnym był

znany i zapytała czy są uwagi do niego. 

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poinformowała,  że  wpłynął  wniosek  Wójta  Gminy  Narew  o

rozszerzenie porządku obrad o  podjęcie uchwały:

– w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem

Wojewody Podlaskiego o zmianę rodzaju miejscowości Rohozy z „części wsi Iwanki” na „wieś”.

Wniosek Wójta stanowi załącznik do Nr 2 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie wniosek Wójta Gminy Narew o rozszerzenie

porządku obrad.

W głosowaniu jawnym głosowało  14 radnych.  Za  rozszerzeniem porządku obrad  głosowało  –  14,

przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Wniosek Wójta został przyjęty jednogłośnie.

Głosowanie stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz odczytała porządek obrad po zmianach.

1. Otwarcie XXXVIII sesji Rady Gminy oraz stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Ustalenie porządku dziennego.

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy Narew.

4. Wnioski z posiedzeń komisji. 
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5. Informacje z realizacji wniosków z posiedzeń komisji.

6. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.

7. Podjęcie uchwał:

- w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem

Wojewody Podlaskiego o zmianę rodzaju miejscowości Rohozy z „części wsi Iwanki” na „wieś”;

- w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Narew na 2022 rok;

- sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Narew z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2022-2024”;

- w sprawie uchwalenia budżetu gminy Narew na 2022 rok;

-  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Narew  na  lata  2022-2025  wraz  z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2040;

8. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

9. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Budżetu i Finansów oraz planu pracy Komisji Rozwoju Gminy na

2022 rok.

10. Zatwierdzenie planu pracy Rady Gminy Narew na 2022 rok.

      11. Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Gminy Narew za 2021 rok.

      12. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

      13. Wolne wnioski, informacje.

      14. Zamknięcie obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy Narew.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  porządek  obrad  po  zmianach.  Za

przyjęciem porządku obrad po zmianach głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy Narew.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poinformowała,  że  protokół  z  XXXVII  sesji  Rady Gminy

Narew był wyłożony do wglądu w biurze Rady i dzisiaj znajduje się na stoliku protokolanta. Jeżeli do końca

sesji nie zostaną zgłoszone uwagi będzie oznaczało to, że protokół został przyjęty.

Uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła o zabranie głosu Pana doktora  Pawła Grabowskiego.

Pan  doktor  Paweł  Grabowski  –  Fundacja  Hospicjum  Proroka  Eliasza  zajmuje  się  opieką  osób

samotnych i  przewlekle chorych z  wiejskich terenów Podlasia.  Budujemy w Makówce pierwszy w Polsce

wiejski  ośrodek hospicyjno-opiekuńczo-edukacyjny,  który będzie siedzibą hospicjum stacjonarnego.  To jest

jednostka, która będzie miała ponad 2 tys. m², która jest już na etapie wykończenia. Kiedy robiliśmy wstępny

kosztorys miało to kosztować 12 mln zł ale teraz już wiemy, że wyniesie to ponad 15 mln zł. Środki finansowe

pozyskujemy od różnych firm, darczyńców indywidualnych, z różnych kiermaszów, ze zbiórek robionych w
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szkołach  jak  również  z  1%  podatku.  Bardzo  proszę  Państwa  o  przekazywanie  nam  1%  podatku.

Kontraktowanie przez NFZ odbywa się co 5 lat a więc w czerwcu tego roku planujemy ruszyć z otwarciem tego

ośrodka. 

Radna Maria Skokin- powiedziała, że ulotki z wizerunkiem hospicjum, numerem konta i numerem KRS

są  umieszczane  w  kopertach  i  trafią  do  każdego  mieszkańca  gminy  Narew  razem  z  rachunkami  za

gospodarowanie odpadami. 

Ad. 4 Wnioski z posiedzeń komisji.

Protokół  z  dnia 12.01.2022r.  ze wspólnego posiedzenia komisji  przedstawił  radny Jan Gryniewicki.

Protokół stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Protokół  z dnia 25.01.2022r.  ze wspólnego posiedzenia komisji  przedstawił  radny Jan Gryniewicki.

Protokół stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad. 5 Informacje z realizacji wniosków z posiedzeń komisji.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła wójta o zabranie głosu.

Wójt Andrzej Pleskowicz powiedział, że

- wniosek w sprawie oznakowania ul. Bielskiej- otrzymaliśmy odpowiedź od Podlaskiego Zarządu Dróg

Wojewódzkich w Białymstoku iż obecnie trwają procedury związane z odbiorem robót obwodnicy Narwi, ul.

Bielska  zastąpiona  nowo  wybudowanym  odcinkiem  drogi  z  chwilą  oddania  go  do  użytkowania  zostanie

pozbawiona dotychczasowej kategorii i zaliczona do kategorii drogi powiatowej. W związku z powyższym nie

będzie możliwe uwzględnienie wskazanego odcinka drogi w corocznej odnowie oznakowania poziomego przez

tutejszy zarząd. Z chwilą zmiany kategorii ul. Bielskiej z niniejszym wnioskiem należy zwrócić się docelowego

zarządcy drogi. 

- w budżecie na 2022 rok została ujęta kwota na dokończenie boksu garażowego w Łosince i na ul.

Palmową 

- wniosek w sprawie budowy posterunku policji w Narwi- już jesteśmy gotowi na podjęcie wszelkich

działań. Oczekujemy na dane techniczne tj. wysokość, szerokość i długość budynku. Te dane są niezbędne do

rozpoczęcia procedury o wydanie decyzji celu publicznego o warunki zabudowy.

Ad. 6. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta o zabranie głosu.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że fundusze sołeckie zostały prawie wszystkie zrealizowane oprócz

tych sołectw gdzie były ogłaszane zapytania ofertowe i nie została złożona żadna oferta. 

Ad. 7. Podjęcie uchwał.

-  w  sprawie  wystąpienia  z  wnioskiem  do  Ministra  Spraw  Wewnętrznych  i  Administracji  za
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pośrednictwem Wojewody Podlaskiego o zmianę rodzaju miejscowości Rohozy z „części wsi Iwanki”

na „wieś”;

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie głosu i

wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  XXXVIII/197/22 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  28  stycznia  2022  roku  w  sprawie

wystąpienia  z  wnioskiem  do  Ministra  Spraw  Wewnętrznych  i  Administracji  za  pośrednictwem

Wojewody Podlaskiego o  zmianę  rodzaju  miejscowości  Rohozy z  „części  wsi  Iwanki”  na „wieś”;

stanowi załącznik Nr 7  do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 8 do oryginału protokołu.

- w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Narew na 2022 rok;

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Przewodniczącego Komisji Marcina Szymaniuka o

przedstawienie planu pracy komisji.

Radny Marcin Szymaniuk przedstawił plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Narew na 2022 rok.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

            Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  XXXVIII/198/22 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  28  stycznia  2022  roku  w  sprawie

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Narew na 2022 rok stanowi załącznik Nr 9

do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 10 do oryginału protokołu.

- w sprawie  przyjęcia „Programu współpracy Gminy Narew z organizacjami pozarządowymi oraz

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2022-2024”

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie głosu i

wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.
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Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XXXVIII/199/22 Rady Gminy Narew z dnia 28 stycznia 2022 roku w sprawie przyjęcia

„Programu  współpracy  Gminy  Narew  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami

prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na  lata  2022-2024”  stanowi  załącznik  Nr  11  do

oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 12 oryginału do protokołu.

- w sprawie uchwalenia budżetu gminy Narew na 2022 rok;

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poprosiła  Panią  Skarbnik  o  zabranie  głosu  i  wyjaśnienie

projektu uchwały.

Skarbnik Pani Iwona Nikonowicz omówiła projekt budżetu gminy Narew na 2022 rok. 

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  zapytała  skąd  się  wzięła  kwota  20  tys.  zł.  na  prace

przygotowawcze do termomodernizacji budynku zajmowanego przez OSP Narew i GBP w Narwi polegającej

na rozbiórce ścian pionowych z cegły silikonowej?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz- kwota się wzięła z telefonicznego zapytania ofertowego. W poniedziałek

zostanie przedłożona nam faktura na kwotę 13 700 zł za wykonanie rozbiórki tej ściany oraz będą faktury od

podwykonawców tzn. za wynajem zwyżki do 45m, dowóz, odtransportowanie oraz paliwo. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz- Pan powiedział,  że zadanie zostało wykonane, którego nie

mamy jeszcze w budżecie. 

Wójt  Pan  Andrzej  Pleskowicz-  ja  mam  wpis  ze  stycznia  w  książce  obiektów,  że  w  trybie

natychmiastowym trzeba tę ścianę rozebrać. Ta ściana zagrażała nie tylko mieniu (wiatce obok) ale też i życiu

ludzkiemu bo w każdej chwili mogła runąć.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz-  Rada  uważa,  że  kwota  którą  Pan  zaproponował  jest  za

wysoka. 

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz- skoro Rada uważa, że kwota jest  za wysoka to proponuję aby Rada

przeprowadziła postępowanie na drugą ścianę, która jest też do rozbiórki. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała na jakiej podstawie wyłonił Pan wykonawcę i czy to

była najtańsza oferta?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz odpowiedział, że wyłonił na podstawie zapytań telefonicznych i była to

najtańsza oferta.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz- my też zrobiliśmy rozeznanie cenowe i dużo tańsza oferta jest

w Hajnówce. Wynajęcie na jeden dzień podnośnika z koszykiem do 18m to koszt 600zł + 100zł dowóz. 

Wójt  Pan  Andrzej  Pleskowicz-  my  wzięliśmy  podnośnik  z  koszykiem  do  45m  bo  chodziło  o

bezpieczeństwo ludzi rozbierających tę ścianę. 
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Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała jakie dokładnie prace zostały już wykonane, na jaką

kwotę i ile czasu trwały te prace?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz- prace trwały 3 dni i zostały wykonane na kwotę 13 700 zł.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz powiedziała, że Pan Wójt wykonał zadanie, którego nie mamy

w budżecie. 

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz- są momenty kiedy Wójt musi podjąć ryzyko i musi podjąć działania.

Radna Lucyna Chodakowska powiedziała, że takiego ryzyka nie podjął Pan aby ogłosić przetarg na

drogę w Waśkach.

Wójt  Pan  Andrzej  Pleskowicz  powiedział,  że  przetarg  był  ogłoszony  ale  nie  zgłosił  się  żaden

wykonawca. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała do ilu firm dzwonił Pan Wójt w sprawie rozbiórki tej

ściany i poprosiła o przedstawienie notatki służbowej z tego rozeznania. 

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz- dzwoniłem do kilku firm, niektóre z nich przyjeżdżały i oglądały tę

ścianę a notatkę służbową przygotuję na następną komisję. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła o ustosunkowanie się do tematu tej rozbiórki radcę

prawnego Jakuba Ławniczaka. 

Radca  prawny  Jakub  Ławniczak-  jeżeli  było  realne  zagrożenie  życia  i  zdrowia  ludzkiego  to  jest

możliwość finansowania. Jeżeli chodzi o procedurę to stosujemy regulamin zapytania ofertowego do 50 tys. zł,

można także przeprowadzić zapytanie telefoniczne. Dobrze by było, żeby była sporządzona notatka służbowa

albo zostało udokumentowane w jaki sposób to postępowanie zostało przeprowadzone. Nasz regulamin do 50

tys.  zł  nie  przewiduje  obowiązku  sporządzenia  protokołu  i  innej  dokumentacji  z  przeprowadzonego

postępowania ale dobrą praktyką byłoby wysyłanie e-mail z zapytaniem do firm aby było potwierdzenie, że

takie zapytania były prowadzone. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała dlaczego w projekcie budżetu nie jest skorygowana

kwota tego zadania z 20 tys. zł do 13 700 zł ?

Wójt  Pan  Andrzej  Pleskowicz-  zaplanowaliśmy  20  tys.  zł  bo  żadna  firma  nie  chciała  określić  ile

dokładnie wyniesie ta rozbiórka.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  zgłosiła  wniosek  formalny  o  przeniesienie  kwoty  10  tys.

złotych z zadania inwestycyjnego „Prace przygotowawcze do termomodernizacji budynku zajmowanego przez

OSP  Narew  i  GBP  w  Narwi  polegające  na  rozbiórce  ścianki  osłonowej  (cegła  silikatowa)  na  zadanie

„Przebudowa  ulic  prowadzących  oraz  przylegających  bezpośrednio  do  pasa  startowego  lądowiska  firmy

„PRONAR”.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie  wniosek o przeniesienie kwoty 10 tys.

złotych z zadania inwestycyjnego „Prace przygotowawcze do termomodernizacji budynku zajmowanego przez

OSP  Narew  i  GBP  w  Narwi  polegające  na  rozbiórce  ścianki  osłonowej  (cegła  silikatowa)  na  zadanie
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„Przebudowa  ulic  prowadzących  oraz  przylegających  bezpośrednio  do  pasa  startowego  lądowiska  firmy

„PRONAR”.

W głosowaniu jawnym głosowało 14 radnych. Za przyjęciem wniosku głosowało – 14, przeciw – 0,

wstrzymało się – 0.

Wniosek Przewodniczącej Rady Anety Leonowicz został przyjęty.

Głosowanie stanowi załącznik Nr 13

Doktor Stefan Kuczyński- „chciałem parę słów powiedzieć o walce z COVID-19. Wojujemy już drugi

rok ale  początki  były ciężkie.  Remont Ośrodka Zdrowia  w Narwi-  pracowaliśmy na  połowie  powierzchni

Ośrodka, obsada lekarska była skromna, 1/5 etatu lekarza emeryta, było trudno. Na początku zwracaliśmy się

do Pana Wójta, do Urzędu Gminy o pomoc. Otrzymaliśmy pomoc od Pana Wójta- przywiezionych zostało

kilkanaście osób na szczepienia, strażacy też nam dowieźli kilkanaście osób. Dowieziono nam w granicach

dwudziestu  może  dwudziestu  kilku  osób.  Widocznie  żeśmy  się  starali  skoro  w  rankingu  zajęliśmy  dobre

miejsce, mimo dosyć dużych trudności. Gmina otrzymała za to nagrodę, o ile się orientuję w wysokości 250

tys. zł. Nam nikt nie podziękował za nasz wysiłek, po prostu Pan Wójt otrzymał pieniądze, bez konsultacji z

nami,  podzielił  jak  podzielił,  25  tys.  zł  na  uposażenie  Ośrodka  Zdrowia  a  resztę  nie  wiem  na  co,  ale

prawdopodobnie na kupienie autobusu, który będzie dowoził pacjentów na szczepienie. Takiej potrzeby nie ma

Panie Wójcie. My mamy zorganizowaną ekipę wyjazdową i szczepimy obłożnie chorych pacjentów w domu.

Osobiście z Panią Anią jeździmy moim samochodem i szczepimy. W tej chwili takiej pomocy nie potrzebujemy

i takiego samochodu nie potrzebujemy. W związku z tym my czujemy się rozczarowani podziałem tej kwoty

Szanowna Rado a mianowicie za nasz wysiłek. SP ZOZ zainwestował w remont Ośrodka Zdrowia 1mln 200

tys. zł. Prosiliśmy Pana Wójta w ubiegłym roku o pomoc, takiej pomocy nie otrzymaliśmy. W tym roku za

nasze zasługi w nagrodę, która właściwie nam się należy a nie gminie, otrzymamy na uposażenie Ośrodka

Zdrowia 25 tys. zł,  natomiast zostanie kupiony samochód na dowóz pacjentów na szczepienie, których nie

trzeba dowozić. W związku z tym ja mam inny wniosek jeżeli chodzi o podział tej kwoty. Ja proponuję, żeby

podzielić  tę  kwotę  po  równo,  połowę na  Hospicjum i  połowę na  uposażenie  Ośrodka  Zdrowia  w Narwi.

Będziemy mieli piękny Ośrodek Zdrowia z którego będziemy mogli być dumni.”

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz-powiedział: „bardzo cenię zaangażowanie dyrektora SP ZOZ-u i kadry

lekarskiej  naszego Ośrodka Zdrowia  ale  Szanowni Państwo nie  robicie  tego społecznie,  robicie  w ramach

wynagrodzenia. Do nas mnóstwo instytucji zwraca się o pomoc: służba zdrowia, straż pożarna, policja, straż

graniczna a na nas spoczywa ogrom różnych obowiązków. Ja uważam Szanowna Rado, że podzielenie w taki

sposób środków jest  nieadekwatne  do naszych potrzeb  i  kwestia  czy  my możemy przekazać  jakiekolwiek

pieniądze na Hospicjum w świetle przepisów prawa?”

Doktor Stefan Kuczyński-powiedział: „ Panie Wójcie, takiego dużego wysiłku ze strony Gminy to nie

było. Pan Wójt miał fundusze na walkę z COVID-19 w ubiegłym roku. Ja myślałem, że Pan Wójt nam z

uprzejmości pomoże. Pan Wójt miał na to pieniądze tylko, że tych pieniędzy nie wykorzystał i z powrotem
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zwrócił do Urzędu Wojewódzkiego. Taką mam informację przynajmniej jeśli coś mówię źle to proszę mnie

sprostować. Chciałbym zapytać czy w tym roku również są pieniądze na walkę z COVID-19 czy nie?” 

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz- my dostaliśmy na dowożenie i to było bardzo skrupulatnie rozliczone,

płaciliśmy dla naszych strażaków ochotników. 

Skarbnik Iwona Nikonowicz- to były dwa kierunki przeznaczenia środków:

- jedne środki były na dowożenie osób niepełnosprawnych do Ośrodka Zdrowia na szczepienie, tam

było ponad 12 tys. zł.

- jeden kierunek był na ,,Wspieraj seniora’’ z tego funduszu na walkę z COVID-19 i było jeszcze 10 tys.

na  promocję  szczepień.  My jako Gmina zwróciliśmy do Urzędu Wojewódzkiego kwotę  ponad 5 tys.  zł  z

programu ,,Promocja szczepień’’, z pozostałych programów zostało wykorzystane w 100%.

Doktor Stefan Kuczyński zapytał gdzie 5 tys. zł bo promocji szczepień nie było.

Skarbnik Iwona Nikonowicz- na promocję było 10 tys. zł. My zakupiliśmy filmik promocyjny, który

został  umieszczony na naszej stronie internetowej i  zakupiliśmy nagrodę dla osoby za zaszczepienie się w

granicach 100 zł a pozostała kwota została zwrócona do Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady Aneta  Leonowicz  poddała  pod głosowanie  projekt  uchwały  po  zmianach.  W

głosowaniu jawnym głosowało 14 radnych. Za podjęciem uchwały po zmianach głosowało – 13, przeciw – 0,

wstrzymało się – 1.

Uchwała Nr XXXVIII/200/22 Rady Gminy Narew z dnia 28 stycznia 2022 roku  w sprawie uchwalenia

budżetu gminy Narew na 2022 rok stanowi załącznik Nr 14 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 15 do oryginału protokołu.

- w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narew na lata 2022-2025 wraz z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2040;

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poprosiła  Panią  Skarbnik  o  zabranie  głosu  i  wyjaśnienie

projektu uchwały.

Skarbnik  Pani  Iwona Nikonowicz  omówiła  Wieloletnią  Prognozę  Finansową Gminy Narew na  lata

2022- 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2040. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  W głosowaniu

jawnym głosowało 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 1.
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Uchwała  Nr  XXXVIII/201/22 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  28  stycznia  2022  roku  w  sprawie

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narew na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty

długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2040  stanowi załącznik Nr 16 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 17 do oryginału protokołu.

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła wójta o zabranie głosu.

Wójt  Andrzej  Pleskowicz  przedstawił  sprawozdanie,  które  stanowi  załącznik  Nr  18 do  oryginału

protokołu.

Ad. 9. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Budżetu i Finansów oraz plan pracy Komisji Rozwoju Gminy

na 2022 rok.

Plan komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Paulina Monach. Plan komisji

stanowi załącznik Nr 19 do protokołu.

Plan komisji Rozwoju Gminy przedstawił Przewodniczący Komisji Eugeniusz Selwestruk. Plan komisji

stanowi załącznik Nr 20 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie plany pracy komisji W głosowaniu

jawnym głosowało 14 radnych. Za przyjęciem planów głosowało – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 21 do protokołu.

Ad. 10. Zatwierdzenie planu pracy Rady gminy Narew na 2022 rok.

Plan Rady Gminy Narew przedstawiła Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Sawicka - Andrzejuk.  Plan

stanowi załącznik Nr 22 do protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 23 do oryginału protokołu.

Ad. 11. Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Gminy Narew za 2021 rok.

Sprawozdanie z działalności komisji rewizyjnej  stanowi załącznik Nr 24 do oryginału protokołu.

Sprawozdanie  z  działalności  komisji  budżetu  i  finansów   stanowi  załącznik  Nr  25 do  oryginału

protokołu.

Sprawozdanie z działalności komisji rozwoju gminy  stanowi załącznik Nr 26 do oryginału protokołu.

Sprawozdanie z działalności komisji skarg, wniosków i petycji stanowi załącznik Nr 27 do oryginału

protokołu.

Ad. 12. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

         Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że w okresie międzysesyjnym wpłynęła jedna

interpelacja i jedno zapytanie i poprosiła Radnego Jana Gryniewickiego o odczytanie interpelacji.
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Interpelacja stanowi załącznik Nr 28 do oryginału protokołu.

Odpowiedź  na interpelację stanowi załącznik Nr 29 do oryginału protokołu.

Zapytanie odczytał Radny Michał Szelengowicz, które stanowi załącznik Nr 30 do oryginału protokołu.

Odpowiedź na zapytanie stanowi załącznik Nr 31 do oryginału protokołu. 

Ad.13. Wolne wnioski, informacje.

         Radna Maria Skokin- poprosiła o umieszczanie w załączniku nr 3 zadania inwestycyjnego informacji w

okresie kwartalnym w jakim procencie jest zrealizowana poszczególna inwestycja i na jaką kwotę została

wykonana.

Radny Jan Gryniewicki – powiedział, że na Radzie nie padł wniosek o utworzenie posterunku policji w

Narwi aczkolwiek rozmawialiśmy o tym a osobiście jestem za takim rozwiązaniem.

         Radny Powiatowy Roman Ostapczuk – chciałbym się odnieść na temat dróg powiatowych po których

jeżdżą autobusy- taka wiedza jest nam znana, wystarczy zgłosić z takim zapytaniem lub zaprosić pana

dyrektora Mikołaja Janowskiego na sesję i on takie dane Państwu przedstawi. Odnosząc się do zapytania

radnego Michała Szelengowicza – na  te  drogi  jest  w Powiecie  zrobiona  dokumentacja  na trzykrotne

utwardzenie, prace nad tym projektem trwają. Poprosił pana Wójta i Radę o wymianę stołów i wykładziny

na sali konferencyjnej urzędu.

Sołtys wsi Przybudki – poprosił o znalezienie pieniędzy w budżecie na przydomowe oczyszczalnie.

Doktor Stefan Kuczyński- zapytał panią Przewodniczącą Rady czy któraś komisja zajmuje się służbą

zdrowia?

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz – nie mamy do tego powołanej Komisji, aczkolwiek wszystkie

Komisje, jeżeli trzeba to pochylają się nad takimi tematami.

Doktor Stefan Kuczyński – czyli wszyscy i nikt.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz – powiedziała, że gdyby nikt się nie pochylał, to by nie było

tych 25 tys. zł przeznaczonych na Ośrodek Zdrowia w Narwi.

Doktor Stefan  Kuczyński  –powiedział:  „ mi  się  wydaje  ,  że  w  związku  z  tą  nagrodą,  do  dobrego

obyczaju  należałoby  zaprosić  przynajmniej  kierownika  Ośrodka  Zdrowia  i  podziękować  mu  za  nasz

wysiłek,  żeśmy wypracowali  tę  nagrodę,  jak została  podzielona tak została  podzielona,  jestem trochę

rozczarowany ale trudno”. 

Ad. 14. Zamknięcie obrad XXXVIII sesji Rady Gminy Narew.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zamknęła obrady XXXVIII

sesji Rady Gminy Narew o godz.11.00.

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 32 do oryginału protokołu.
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Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 33 do oryginału protokołu.

Protokolant

Krystyna Kiszycka

Przewodnicząca Rady

Aneta Leonowicz
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